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PROTOKÓŁ NR II/2014 

 z II sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy dnia 12 grudnia 2014 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 10
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:       15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11.  Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

14.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej 

15.  Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

4. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

5. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

6. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

7. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

8. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

10.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

11.  Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 



2 

 

12.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

13. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie II sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu I sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany w budżecie Gminy Wierzchlas na 2014r.  

b) określenie stawek podatku rolnego, 

c) ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy, 

d) ustalenia wysokości oraz zasad wypłat diet dla radnych, 

e) zmiany uchwały Nr XL/243/2014 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

października 2014 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy 

Wierzchlas. 

6. Przyjecie informacji w sprawie podatku leśnego. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy Wierzchlas. 
 

 

 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1 

Otwarcie II sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie i Panów 

radnych, Panią sołtys i Panów sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowej 

uchwały w Punkcie 5 podpunkt "f" w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 

wypłat diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych (sołtysów). 
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Nie  było więcej uwag ani zmian Przewodniczący poddał  projekt porządku 

wraz z dodatkowymi propozycjami pod głosowanie i przyjęty został 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu I sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 7 listopada 2014 r. do 12 grudnia 2014 r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2014 r. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak,  która 

poinformowała, że radni otrzymali projekt  uchwały przed sesją i na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy przedmiotowy projekt uchwały 

został omówiony. W przypadku pytań lub wątpliwości proszę o ich bieżące 

zadawanie. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały 

Nr II/5/2014 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas. Następnie uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  
 

b) określenia stawek podatku rolnego na 2015r.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat omówiony został na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy. Posiedzenie odbyło 

się godzinę przed sesją i wszyscy radni jednogłośnie zaproponowali obniżenie 
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stawki podatku rolnego do wysokości 49 zł za 1 kwintal. Jest to również obniżka 

w stosunku do roku 2014 gdzie stawka podatku wynosiła 55 zł. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym, 

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr II/6/2014 w/w sprawie głosowanie. 

Uchwała przyjęta  została jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

c) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat również omówiony 

został na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy przed sesją. 

radni zapoznali sie ze stosownym projektem uchwały w tej sprawie.   

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym, 

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr II/7/2014 w/w sprawie głosowanie. 

Uchwała przyjęta została jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

d) ustalenia wysokości oraz zasad diet radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat również omówiony 

został na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy przed sesją.  

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym, 

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr II/8/2014 w/w sprawie głosowanie. 

Uchwała przyjęta została większością głosów "za" było 14 radnych, głosów 

przeciwnych nie było, jeden radny "wstrzymał" się od głosu. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 

 

e) uchylenia uchwały  Nr XL/243/2014 rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

października 2014 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat również omówiony 

został na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy przed sesją. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym, 

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr II/9/2014 w/w sprawie głosowanie. 

Uchwała przyjęta została jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

f) uchwalenia statutów sołectw Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk kolejnym punktem jest 

podjęcie prawidłowej uchwały w prawie statutów sołectw zawierającej zmiany 

zaproponowane przez Wojewodę. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym, 

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr II/10/2014 w/w sprawie 
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głosowanie. Uchwała przyjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 

 

g) ustalenia wysokości oraz zasad wypłat diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych (sołtysów). 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat również omówiony 

został na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy przed sesją. 

radni zapoznali się ze stosownym projektem uchwały w tej sprawie. Dieta 

sołtysów wzrośnie do kwoty 200 zł miesięcznie.  

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym, 

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr II/11/2014 w/w sprawie 

głosowanie. Uchwała przyjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 
 

 

Punkt 6 

 

Przyjecie informacji w sprawie podatku leśnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk odczytał informację dotyczącą 

określenia stawki podatku leśnego na 2015 rok, która stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do przedstawionej  informacji w związku 

z tym poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych. 

 

 

Punkt 7 

 

Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

 

1) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk wręczył monografię 

Gminy Wierzchlas nowo wybranym radnym, (który nie  byli radnymi w 

poprzedniej kadencji). 

 

2) Radny Ryszard Dziadak powiedział, że w Krzeczowie na przeciwko 

cmentarza rzymsko-katolickiego znajduje się cmentarz ewangelicki, który jest 

bardzo zaniedbany. Ogrodzenie cmentarza uległo zniszczeniu, a na znajdujących 

sie tam grobach wyrosły drzewa i krzaki. Zwrócił się do Wójta z prośbą 

o naprawę  ogrodzenia oraz  usunięcie krzaków i zarośli. 
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Drugą sprawę również kieruję do Wójta aby wystąpił z pismem  do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o wymianę znaków drogowych, które 

w obecnych czasach montowane są na drewnianych słupkach i ulegają 

szybkiemu zniszczeniu. 

Wójt, odpowiedział, że zgłoszone wnioski i uwagi zostaną wykonane. 

 

3) Radny Józef Krzeszowski- panie Przewodniczący, panie Wójcie, szanowni 

radni. Moja interpelacja dotyczy drogi wojewódzkiej, a mianowicie przy 

wyjeździe z drogi gminnej ul. Sportowej  znajduje się drzewo, które bardzo 

utrudnia wyjazd na drogę wojewódzką. Bardzo prosiłbym Pana Wójta mimo, iż 

nie jest to w kompetencji gminy, gdyż drzewa należą do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich  aby zwrócił się z interpelacją w sprawie usunięcia drzewa. W 

związku z usunięciem drzewa może rozpocząć sie protest tzw. "zielonych" ale 

moim zdaniem ważniejsze jest zdrowie i bezpieczeństwo ludzi niż jedno 

drzewo. Zobowiązuję się w zamian posadzić trzy drzewa we wskazanym 

miejscu przez pana Wójta. Wyjazd z ulicy Sportowej przy której znajduje się 

jedyny w naszym rejonie supermarket jest bardzo uciążliwy i niebezpieczny. Ze 

sklepu korzystają bardzo duża cześć mieszkańców naszej gminy dlatego myślę, 

że uwagi i rozpatrzenia i radni poproś zgłoszoną interpelację aby usunąć to 

drzewo. 

Wójt odpowiedział, że na bieżąco będzie informował jakie jest stanowisko 

drogowców w tej sprawie.  

 
 

 

Punkt 8 

 

Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął II sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Obrady zakończono o godzinie 10
30

. 

 

 
 

 


